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Selda Bozkurt start fractie Burger Belangen Roosendaal

Met heel veel enthousiasme werd ik in 20L7 gevraagd om op de lijst te komen staan van de Nieuwe Democraten' lk

werd warm onthaald en voelde me er erg thuis. lk had geen enkele ervaring in de poJitiek maar voelde me wel erg

betrokken bij de samenleving waar heel veel problemen zich ophoopten. De vrije tijd die ik naast mijn reguliere baan

als ondernemer nog beschikbaar had, gebruikte ik om als vrijwilliger aan de slag te gaan voor de samenleving' lk

hoopte dat ik, als ik gekozen zou worden, veel voor de samenleving in Roosendaal zou kunnen betekenen'

De verk ezingsu itslag WAS voo N te

ee Omdat meeste stemm en hadik de

voormali ge fractievoo rzitte Ton Sc naa

de uwe Democraten ro nd uit rstellend We gingen VA twee terug naarteleu

gekregen, werd mr de en ig beschikb re laats de raad toegekend. Den

ijve fS, kwam h ierd niet te rug tn d ge m eente raad. Va naf de dag na de

r n

h k

p
n

oo

rg ets meer gehoo rd VA de voo lige fractievo orzitter als eden en het
h

n zowel
d hen

a de
verkiezinge heb WC tn tot nin k rm

door opge bouwde archi even eb niet overgedragen
bestuur van de Nieuwe Democraten. Ook de ongetwijfe

gekregen ofterug kunnen vinden in het fractiehuis'

lk heb geen enkele verklaring gevonden voor het fe¡t dat de achterban van de Nieuwe Democraten' inclusief de

voormalige fractievoorzitter Ton schijvenaars, direct na het bekend worden van de uitslag zich niet meer hebben

willen inzetten voor het borgen van het gedachtengoed van de Nieuwe Democraten in de Gemeenteraad van

Roosendaal.

ondanks deze betreurenswaardige gang van zaken, had ik gehoopt en gewacht op een reactie van het bestuur' Helaas

is dit niet gebeurd en na zeven maanden lees ik in de krant dat de voorzitter Ad Keulers een vergadering wil

organiseren om af te treden. ook hier is niet de keuze gemaakt om in het belang van de partij met alle betrokkenen te

bezien of en zo ja, hoe we met elkaar verder kunnen gaan. ln dit zelfde artikel van Henk den Ridder in BN de stem

van 11 oktober, geeft de voormalige fractievoorzitter Ton schijvenaars aan dat hij niets meer van mij gehoord heeft' lk

vind het heel bijzondere uitspraak voor de persoon die de partij heeft verlaten en nooit meer iets van zich heeft laten

horen.

Al het bovenstaande heeft er toe bijgedragen dat ik het besluit heb genomen als een nieuwe partij een doorstart te

willen maken. De nieuwe partij zal Buraer Belanaen Roosendaol heten'

lk heb de afgelopen zeven maanden ervaren dat ik geen gedachtengoed van een partij kan en wil vertegenwoordigen

waaruit iedereen is weggelopen en waarmee een duidelijk signaal afgegeven wordt dat zii, zonder Ton schijvenaars

als enig mogelijk fractievoorzitter, geen meerwaarde in het deelnemen aan de gemeenteraad van Roosendaal voor

zichzelf zien.

Burger Belangen Roosendaal (BBR) wil de komende raadsperiode een constructieve houding aannemen en zal zich

vooralsnog als eenpitter richten op het zo gefundeerd mogelijk verantwoorden van stemgedrag' Ongefundeerde

kritiek willen we zo veel mogelijk vermijden, de inhoud staat altijd centraal. lk zie voor mijzelf dan ook geen duidelijke

oppositie- of coalitierol weggelegd. Mijn stijl is niet te kenmerken als "aanschoppen"' lk wil me als verantwoordelijk

bestuurder opstellen en bijdragen aan het verbeteren van het openbaar bestuur in Roosendaal' Van belang is hierin

me een goed beeld te vormen van dat, wat de kiezers in Roosendaal willen.

De komende jaren zal onze focus liggen bij armoedebeleid, ouderenbeleid en jeugdbeleid'

tk qd door als froctíevoorzitter vqn Buraer Belqnaen Roosendoql BBR.
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